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• Wij maken ons zorgen over de grootschaligheid van dit plan en de 
verkeersontsluiting naar de nu al drukke Burgemeester van Reenensingel, 
zeker gezien de  grootschalige plannen op de Van Loonlocatie wat ook 
ontsluit op de Burgemeester van Reenensingel.  Eerder is tijdens een 
presentatie aangegeven door Mw. Nicole van Eck dat er een aantal 
kruisingen door de projectontwikkelaar worden aangepakt. Kan er concreet 
aangegeven worden welke kruisingen hier bedoeld worden en wat er dan 
precies aangepakt wordt op deze kruisingen?

• De sfeerbeelden voor de buitenruimte zien er niet erg rolstoelvriendelijk uit. 
Veel opstapjes, grind en vlonders die snel glad worden. Lastig voor mensen 
met kinderwagens en rollators en voor rolstoelen is dit helemaal onmogelijk. 
Wij hebben hier al eerder vragen over gesteld. Is dit inmiddels in de plannen 
van de uitwerking meegenomen? 

• In de sfeerbeelden voor de buitenruimte staan geen hekjes bij de 
waterpartijen. Dit brengt gevaarlijke situaties voor kinderen en slechtzienden 
met zich mee. Is dit inmiddels in de plannen van de uitwerking meegenomen?

• Bij eerder door ons gestelde vragen is aangegeven dat de GAB bij de 
uitwerking van de buitenruimte zou worden betrokken. Is dit het geval 
geweest?

• Wordt er bij de invulling van de buitenruimten gedacht aan een 
beweegtuin/fitnesstuin voor alle bewoners? Bewegen is goed voor iedereen 
en je hebt direct sociale contacten met de buurtbewoners. 

• Word de coördinator van het sociaal domein en de sportmakelaar betrokken 
bij deze plannen?

Antwoorden:




